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El president de la Cambra de Co-
merç, Indústria i Serveis, Marc
Pantebre, va declarar ahir que
“seria molt positiva la promoció
de l’aeroport d’Alguaire” com a
centre d’aviació proper a Andor -
ra. Pantebre va explicar que com-
partia plenament les declara-
cions del cap de Govern, Jaume
Bartumeu, que en una entrevista
amb una emissora espanyola va
declarar que l’equipament de
Lleida havia de ser “el nostre ae-
roport”.

Pantebre va argumentar que,
un cop inaugurat, l’equipament
de Lleida serà “el més proper al
nostre país”, i que seria un punt
important per fer arribar turistes

al Principat, “sense oblidar l’aero-
port de Tolosa, que és el segon en
proximitat”.

Pantebre també es va mostrar
d’acord amb el cap de Govern
que no era convenient posar di-
ners a l’aeroport d’Andorra-Piri-
neus, ja que “habilitar l’aeroport

de la Seu només per a avionetes
no ens serveix per a res”, i consi-
dera que seria molt difícil trobar
companyies que hi operessin.

FINANÇAMENT INTERNACIONAL

Pantebre també va explicar que
veia de bon ull la proposta de
Bartumeu per buscar finança-
ment internacional per al deute
públic. “És positiu diversificar les
fonts de finançament, i que no si-
guin només els bancs del país els
qui portin tot el pes”.

Una opinió similar va expressar
el conseller de Coalició Reformis-
ta Jaume Serra, tot i que va mati-
sar que “el cap de Govern es deu
referir a vendre les emissions a
fora”. Pel que fa a Andorra pel
Canvi, Nomen va afirmar que evi-
tarà pronunciar-se fins que no
hagi tractat el tema personalment
amb Bartumeu.

El president, Marc Pantebre, considera positiu que el deute públic “es diversifiqui” tal com va proposar Bartumeu

La Cambra veu bé la promoció d’Alguaire

ALEIX TUGAS
Sant Julià de Lòria

EECONOMIAAINFRAESTRUCTURES

El president de la Cambra
va qualificar de positiu
aprofitar el centre aeri de
Lleida per portar turistes, i
es va mostrar escèptic
amb les possibilitats de
l’aeròdrom de la Seu.
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DIDAC SALAU

SANT JULIÀ DE LÒRIA. L’Observatori de la Sostenibilitat (OBSA) ja té a punt
“un mapa conceptual” per començar les accions corresponents d’asses-
sorament, segons va detallar ahir en una compareixença el director, Eric
Jover, a la Universitat d’Andorra. També hi va assitir Miquel Barceló, de la
Univesitat Politècnica de Catalunya, que col·labora amb l’OBSA.

Marc Pantebre

“Habilitar l’aeroport
de la Seu només per
a avionetes no ens
serveix per a res”

PRESIDENT DE LA CAMBRA DE COMERÇ

“És bo diversificar les
fonts de finançament, i
que no siguin només
els bancs del país”
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